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Ciblas pagasta Iedzīvotāju padomes sēdes  

Protokols Nr.2 

Felicianovā, 2025. gada 7. martā                                                                                                            

Sēde atklāta plkst. 17:10 

Sēdes dalībnieki: 

Ciblas pagasta Iedzīvotāju padomes locekļi: 

Ginta Miklucāne 

Inese Birska 

Sanita Deviķe 

Zinaīda Donska 

 

Iedzīvotāji: 

<Vārds, Uzvārds> 

<Vārds, Uzvārds> 

<Vārds, Uzvārds> 

 

 

Pašvaldības pārstāvis: Blontu, Ciblas, Līdumnieku, Pušmucovas un Zvirgzdenes 

pagastu apvienības pārvaldes vadītājs Miervaldis Trukšāns 

 

Sēdi vada: Inese Birska  

Sēdi protokolē: Sanita Deviķe 

 

Inese Birska informē par saņemtajiem iedzīvotāju iesniegumiem un ierosinājumiem 

izskatīšanai Iedzīvotāju padomē. 

DARBA KĀRTĪBA: 

1. Par bērnu laukumu labiekārtošanu  Ciblas un Felicianovas ciematos. 

2. Felicianovas ciematā esošā dīķa tīrīšanu Dzirnavu ielā. 

3. Lieldienu dekorācijas. 

4. Par karogu un mastu stiprinājumiem. 
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5. Par daudzdzīvokļu māju tehniskā stāvokļu apsekošanu. 

6. Par kanalizācijas aku vākiem. 

7. Mazā tiltiņa remonts pāri upei no Felicianovas līdz Līvānu mājām. 

8. Bīstamo koku un zaru griešana Felicianovas ciematā. 

9.  Citi jautājumi. 

 

1. Par bērnu laukumu labiekārtošanu Ciblas un Felicianovas ciematos. 

Inese Birska informē par saņemto iesniegumu ar ierosinājumu labiekārtot bērnu 

laukumus Felicianovas un Ciblas ciematos, atjaunot smilšu kastes krājumus un 

demontēt salūzušo karuseli Felicianovas ciemata bērnu laukumā. 

Miervaldis Trukšāns paskaidro, ka smilšu krājumus noteikti pašvaldībai ir iespēja 

piegādāt, kā arī  būs iespēja demontēt salūzušo karuseli. 

2. Felicianovas ciematā esošā dīķa tīrīšana Dzirnavu ielā. 

Zinaīda Donska informē, ka piemājas dīķim ir meliorācijas funkcija un dīķa 

aizaugšanas gadījumā tuvāk esošajai mājai Dzirnavu ielā 2 pavasarī pagrabā krājas 

ūdens. 

Miervaldis Trukšāns paskaidro, ka dīķa tīrīšanas darbiem būtu jāpiesaista smagā 

traktortehnika, kā arī jāutilizē tīrīšanos darbos iegūtais materiāls. Patreiz pagasta 

budžetā šādi izdevumi nav paredzēti, bet noteikti tos var iekļaut nākamā gada 

budžetā. 

3. Lieldienu dekorācijas. 

Inese Birska informē par iedzīvotāju ierosinājumu par Felicianovas un Ciblas     

ciematos esošo Lieldienu dekorāciju izveidošanu/papildināšanu. 

Padomes locekļi apspriežot vienojas, ka ciemata iedzīvotāji varētu pašiniciatīvas     

ietvaros organizēt radošu darbnīcu vai arī kādu konkursu šo dekorāciju 

izveidošanā. 

4. Par karogu un mastu stiprinājumiem. 

       Inese Birska informē par iedzīvotāju jautājumu par karogu iegādi un mastu     

stiprinājumiem, ne visām ciemata daudzdzīvokļu mājām tie ir pieejami.  

Miervaldis Trukšāns paskaidro, ka karogu iegādei un mastu stiprinājumiem naudu 

var novirzīt no mājas apsaimniekošanas naudas, mājas iedzīvotāji kopsapulcē var 

vienoties par  karoga vai masta iegādi un kopīgo lēmumu var nosūtīt pašvaldībai 

lēmuma pieņemšanai. 

 

 



5. Par daudzdzīvokļu māju tehniskā stāvokļu apsekošanu. 

Zinaīda Donska informē, ka dzīvojamai mājai Dzirnavu ielā 2 starpsienā ir 

pamanītas starpsienu plaisas. Izskatās, ka māja staigā un plaisas ir 

nekontrolējamas. Vai būtu iespēja māju apsekot un noteikt tās tehnisko stāvokli. 

Miervaldis Trukšāns paskaidro, ka mājas tehniskā stāvokļa noteikšanai naudu var 

novirzīt no mājas apsaimniekošanas naudas, mājas iedzīvotāji kopsapulcē var  

vienoties par  šī pakalpojuma nepieciešamību un pieteikt šo pakalpojumu. 

6. Par kanalizācijas aku vākiem. 

Inese Birska informē par  iedzīvotāju jautājumu par kanalizāciju vākiem. Esot 

pamanītas ciematu apkārtnē akas bez vākiem. Lai gan akas nav dziļas, tomēr var 

radīt draudus gan cilvēku, gan dzīvnieku veselībai nejauši tajās iekrītot. 

Miervaldis Trukšāns paskaidro, ka daļa aku bez vākiem ir apsekotas pagastos. Ir 

noslēgts līgums ar uzņēmumu Rēzeknē, kur tiek pasūtīti betona vāki un 

pakāpeniski veikta nomaiņa. Ņemot vērā ierobežoto budžetu, šogad ir iespējams 

nomainīt tikai daļu no akām bez vākiem. Bet iedzīvotāji noteikti var ziņot pagasta 

pārvaldei par piefiksētām akām bez vākiem. 

7. Mazā tiltiņa remonts pāri upei no Felicianovas līdz Līvānu mājām. 

Inese Birka informē par iedzīvotāju jautājumu par mazā tiltiņa remonta iespējām 

pāri upei no Felicianovas līdz Līvānu mājām. Tiltiņa patreizējais tehniskais 

stāvoklis ir lietošanas stāvoklī, bet daži dēļi jau ir izpuvuši un prasītos nomaiņu. 

Miervaldis Trukšāns paskaidro, ka šis tilts nav kadastra objekts un remonta darbus 

nav tik vienkārši izplānot un iekļaut budžetā.  

8. Bīstamo koku un zaru griešana Felicianovas ciematā. 

Inese Birska informē par  iedzīvotāju jautājumu par bīstamo koku un zaru griešanu 

Felicianovas ciematā. Ciematā ir ļoti daudz vecu koku, kā arī koku ar lieliem 

zariem, kas traucē un ir bīstami. Kā pašvaldība varētu šo jautājumu risināt? 

Miervaldis Trukšāns paskaidro, ka arborista pakalpojumi ir ieplānoti pagasta 

budžetā un šī jautājums ir risināms. Bīstamie koki tiks apsekoti un izzāģēti. 

9. Citi jautājumi. 

<Vārds, Uzvārds> izsaka ierosinājumu akai pie Ciblas baznīcas, kas ir pieprasīta 

dzeramā ūdens ieguves vieta starp pagastu iedzīvotāju iedzīvotājiem, apkārt 

nodrošināt ar cieto segumu, varbūt smalkā akmens segumu vai kādu citu materiālu. 

Miervaldis Trukšāns informē, ka radīs iespēju sakārtot cieto segumu. 

 

 



Sēdi slēdz plkst. 19:00 

 

Ciblas pagasta Iedzīvotāju padomes priekšsēdētāja I. Birska 

 

Ciblas pagasta Iedzīvotāju padomes sekretāre S. Deviķe 

 


